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Protokół Prezydium  

Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego Województwa Dolnośląskiego  

12 stycznia 2016 r., godz. 9.00 Sala nr 420 (IV piętro)  

Urząd Marszałkowski Województwa Dolnośląskiego,  

Wybrzeże Słowackiego 12-14, Wrocław. 

 

 

I. Porządek obrad: 

 

1. Powitanie – Marek Woron, Przewodniczący WRDS WD. 

2. Dyskusja nad propozycjami do Regulaminu WRDS WD – członkowie Prezydium 

WRDS WD. 

3. Przyjęcie Regulaminu WRDS WD. 

4. Powołanie zespołów roboczych WRDS WD: 

- Zespół ds. polityki regionalnej, gospodarki, przedsiębiorczości i innowacji, 

- Zespół ds. ochrony zdrowia i polityki społecznej, 

- Zespół ds. rozwoju dialogu społecznego, 

- Zespół ds. rynku pracy, edukacji, kształcenia ustawicznego. 

      6.   Ustalenie terminu i tematu posiedzenia WRDS WD: 

        - „Regionalny plan działań na rzecz zatrudnienia na 2016 rok.” 

      7.  Powołanie doraźnego zespołu roboczego ds. szpitala im. Jadwigi Śląskiej w Trzebnicy. 

      8.  Zakończenie posiedzenia Prezydium. 

 

II. Lista obecności: 

 

1. Marek Woron, Przewodniczący WRDS WD, Kanclerz Loży Dolnośląskiej BCC 

2. Cezary Przybylski, Marszałek Województwa Dolnośląskiego 

3. Dariusz Kłos, Dyrektor Pogotowia Ratunkowego w Jeleniej Górze (wz. Pawła 

Hreniaka, Wojewody Dolnośląskiego) 

4. Radosław Mechliński, Wiceprzewodniczący Zarządu Regionu Dolny Śląsk NSZZ 

„Solidarność”(wz. Kazimierza Kimsy) 

5. Andrzej Otręba, Przewodniczący Rady OPZZ Województwa Dolnośląskiego 

6. Krzysztof Kisielewski, Przewodniczący Zarządu Województwa Dolnośląskiego 

Forum Związków Zawodowych 

7. Marcin Kowalski, Wiceprezes Zarządu Dolnośląskich Pracodawców 

8. Zbigniew Ładziński, Prezes Dolnośląskiej Izby Rzemieślniczej we Wrocławiu 

9. Andrzej Kalisz, Wiceprezes Związku Pracodawców Dolnego Śląska. 

10. Marcin Krzyżanowski, Doradca Wojewody Dolnośląskiego (gość) 

 

III. Treść wystąpień: 

 

1. Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący WRDS WD Marek Woron, który 

poinformował zebranych, że Marszałek Województwa Dolnośląskiego Cezary 

Przybylski będzie mógł uczestniczyć w spotkaniu tylko do godziny 10-tej. W związku 

z tym zaproponował, aby rozpocząć spotkanie od punktu programu dotyczącego 

powołania doraźnego zespołu ds. szpitala im. Jadwigi Śląskiej w Trzebnicy. 

Członkowie Prezydium zgodzili się jednogłośnie i jednocześnie jednogłośnie 

zatwierdzili porządek obrad. Sekretarz WRDS WD poinformowała, że do biura 

wpłynęły kandydatury osób z poszczególnych organizacji, które będą pracować w 
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powyższym zespole. Następnie sekretarz przeczytała projekt Uchwały w sprawie 

powołania zespołu doraźnego ds. szpitala im. Jadwigi Śląskiej w Trzebnicy.  

2. Po odczytaniu nazwisk zaproponowanych członków zespołu marszałek Przybylski 

spytał, czy lista jest zamknięta. Zastanawia się bowiem nad tym, czy nie zgłosić 

jeszcze zastępcy dyrektora departamentu ds. zdrowia i promocji województwa 

UMWD, Roberta Adacha do jego składu. O tyle jednak byłaby to niezręczna sytuacja, 

gdyż Robert Adach był starostą trzebnickim, czyli teoretycznie stroną w sprawie. 

Członkowie Prezydium także zgodzili się z tą argumentacją. Przewodniczący Marek 

Woron dodał, że zawsze można jeszcze dołączyć do składu zespołu reprezentantów 

poszczególnych stron w trakcie jego pracy. Marszałek zgodził się z takim 

rozwiązaniem.  

3. Marek Woron zaproponował, aby Prezydium wyłoniło przewodniczącego zespołu. 

Dariusz Kłos przekazał informację, że Wojewoda Dolnośląski chciałby 

przewodniczyć pracom tego zespołu. Andrzej Otręba zgłosił wątpliwości, czy w tej 

sytuacji nie będzie konfliktu interesów. Cezary Przybylski stwierdził, że pewnie 

będzie. Marszałek wytłumaczył, że pojawiły się propozycje Samorządu 

Województwa, aby włączyć szpital w Trzebnicy do  Wojewódzkiego Szpitala 

Specjalistycznego przy ul. Kamieńskiego. Ta propozycja została odrzucona. Daleko 

posunięte były rozmowy z Uniwersyteckim Szpitalem Klinicznym, które zostały 

zablokowane przez starostę i burmistrza Trzebnicy, który początkowo zaproponował, 

że przejmie szpital, ale potem się wycofał. Marek Woron powiedział, że zadaniem 

zespołu będzie wypracowanie rekomendacji dot. sytuacji szpitala i przedłożenie ich 

Prezydium WRDS WD, która wypracuje opinię na bazie zebranych ustaleń. Marszałek 

dodał, że jednak lepiej, żeby zespołowi nie przewodniczył polityk, a takim jest jednak 

Wojewoda podobnie jak Marszałek. Na rozwój sytuacji dotyczącej szpitala nakłada się 

jeszcze konflikt polityczny w organie założycielskim (problem w Starostwie 

Powiatowym w Trzebnicy – kwestia wyboru starosty – czeka na rozstrzygnięcie  

w WSA). Dlatego też, zdaniem Marszałka lepiej byłoby, gdyby wypracowanie tego 

stanowiska miało charakter apolityczny. Radosław Mechliński zwrócił uwagę, że ta 

mediacja może być także nieudana jak każda mediacja. Głos pana Marszałka, aby 

polityk nie stał na czele tego zespołu jest zatem zasadna. Dariusz Kłos postawił 

kwestię, jakim wynikiem ma zakończyć się praca zespołu. Powiedział, że obecnie 

zainteresowane strony mają do dyspozycje dwa materiały dotyczące szpitala: audyt  

i propozycję restrukturyzacji zleconą przez komitet protestacyjny i możliwości 

wariantów realizacji tego, co tam zostało wskazane. Jest to dobra baza do pracy dla 

członków zespołu. Drugą sprawą jest kwestia finansowa – szpital jest trwale 

nierentowny od 2010 roku i sytuacja jest katastrofalna. Zdaniem dyrektora Kłosa, 

nawet pobieżna analiza audytu wskazuje, że bez szybkich działań, które były 

konieczne już od listopada 2015 roku, szpital zbankrutuje. Szpital obecnie spłaca 

zobowiązania i nie realizuje tego, co jest najbardziej potrzebne z punktu widzenia 

działalności placówki. Dariusz Kłos dodał, ze w związku z powyższym nie należy tej 

sytuacji traktować politycznie. Zespół, w jego ocenie, powinien odnieść się do 

możliwości realizacji planu naprawczego – projekcje przyjęto do 2015 roku, a w nich 

przyjęto wiele założeń, które nie mają potwierdzenia w rzeczywistości. Trzeba 

rozstrzygnąć wiele spraw ekonomicznych. Oprócz tego problemy społeczne, które 

narosły przez lata. Pojawiła się też propozycja Uniwersyteckiego Szpitala Klinicznego 

(list intencyjny), który wyraził wolę prowadzenie szczegółowych rozmów na temat 

projekcji i aranżacji finansowej w szpitalu w Trzebnicy. Marszałek dodał, że rozmowy 

z USK trwały i były bliskie zakończenia i gdyby nie pojawiła się propozycja 

burmistrza Trzebnicy (przejęcie szpitala przez gminę – przyp. aut.), szpital w 
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Trzebnicy zostałby przejęty przez USK. Zobowiązania szpitala wynoszą obecnie 42, 5 

mln zł. Marszałek spytał, jakie będą oczekiwanie dotyczące działań zespołu, bo jeśli 

np. będą rekomendowane przejęcia szpitala w Trzebnicy przez Wojewódzki Szpital 

Specjalistyczny bez pokrycia zobowiązań, to Marszałek odmówi, gdyż samorząd nie 

udźwignie tego finansowo.  Powiat jako organ założycielski nie jest na tyle mocny 

finansowo, aby tę stratę pokryć, a ciężar przekształceń powinien spaść na organ 

założycielski. Dariusz Kłos dodał, że część zobowiązań może przejąć nowy podmiot. 

Jego zdaniem, propozycje USK są warte rozważenia, patrząc chociażby pod kątem 

rozwiązań systemowych, które są proponowane. Także powiat przystępując do 

restrukturyzacji, musi być świadom wysiłku finansowego, którego musi dokonać.  

4. Andrzej Kalisz powiedział, że konflikt trwa od długiego czasu i są w niego 

zaangażowane różne strony i, jego zdaniem, dosyć niezręcznie będzie powierzyć 

przewodnictwo osobie, która ma już dosyć jasną koncepcję rozwiązania sytuacji. 

Stanowiłoby to sygnał na zewnątrz o preferowaniu jakiegoś rozwiązania przed 

rozpoczęciem pracy tego zespołu. Zaproponował zatem na przewodnicząco zespołu 

Radosława Mechlińskiego jako przedstawiciela strony społecznej w WRDS WD. 

Andrzej Otręba zwrócił uwagę, że zespół będzie występował w roli mediatora. 

Mediator nie proponuje rozwiązań, tylko ma doprowadzić do konsensusu. Zgodził się 

z przewodniczącym Mechlińskim, że byłaby jednak pewna niezręczność, aby 

Wojewoda był przewodniczącym zespołu, poparł więc kandydaturę Radosława 

Mechlińskiego na przewodniczącego zespołu. Marcin Krzyżanowski zwrócił uwagę, 

że Wojewoda zbudował już sobie dobre relacje z członkami komitetu protestacyjnego, 

przez to, że podjął się rozmowy ze stronami, że doszło do podpisania porozumienia. 

Ta strona ma do niego zaufanie. Dodał, że Wojewoda nie ma jeszcze swojego 

stanowiska w tej sprawie, po to powstaje zespół, żeby je dopiero wypracować. 

Marszałek dodał, że paradoksalnie ta sytuacja przemawia przeciwko kandydaturze 

Wojewody na to stanowisko, bo ma już zbudowane dobre relacje z jedną stroną. 

Marcin Krzyżanowski sprostował, że Wojewoda ma zbudowane dobre relacje ze 

wszystkimi stronami konfliktu. Marcin Kowalski powiedział, że w imieniu 

Konfederacji Lewiatan popiera kandydaturę Radosława Mechlińskiego na 

przewodniczącego zespołu. Przewodniczący Woron w tej sytuacji spytał, czy panowie 

reprezentujący Wojewodę na posiedzeniu Prezydium chcieliby przerwę, aby uzgodnić 

swoje stanowisko w tej sprawie. Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy. 

5. W tym czasie członkowie Prezydium podjęli dyskusję nad projektem regulaminu  

i zgłoszonymi uwagami. Sekretarz WRDS WD przedstawiła propozycje, które 

wpłynęły do biura po ostatnim posiedzeniu Prezydium. Paragraf 6 – zmiany 

wprowadzone przez Przewodniczącego dotyczące udziału ekspertów – zatwierdzenie 

ich udziału przez Prezydium WRDS WD. Marcin Kowalski spytał, dlaczego ich 

liczba jest ograniczona tylko do dwóch. Przewodniczący wyjaśnił, iż wynika to z 

powodów organizacyjnych.  

6. Powrót do debaty o zespole doraźnym: Dariusz Kłos po konsultacjach powiedział, że 

strona rządowa popiera kandydaturę Radosława Mechlińskiego na przewodniczącego 

zespołu i jednocześnie, biorąc pod uwagę głosy członków Prezydium, wycofuje 

Wojewodę Dolnośląskiego z prac tego zespołu. W tej sytuacji Przewodniczący Marek 

Woron spytał Wiceprzewodniczącego zarządu Regionu Dolny Śląsk NSZZ 

„Solidarność”, czy wyraża zgodę na kierowanie zespołem doraźnym. Radosław 

Mechliński wyraził zgodę. Członkowie Prezydium WRDS WD jednomyślnie przyjęli 

w całości Uchwałę nr 1/2016 Prezydium WRDS WD w sprawie powołania zespołu 

doraźnego ds. szpitala im. Jadwigi Śląskiej w Trzebnicy. Członkowie Prezydium 

ustalili także, że o każdym posiedzeniu zespołu będą informowani.   
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7. Przewodniczący powrócił do dyskusji o projekcie regulaminu. Do par. 8 poprawki 

zgłosił Marcin Kowalski: zaproponował dopisanie punktu o współpracy WRDS WD z 

Radą Dialogu Społecznego. Andrzej Otręba zauważył, że ten zapis jest w par. 12 pkt 

3. Marcin Kowalski zaproponował, aby doprecyzować w par. 5 „przedstawiciel 

powiatów i gmin z terenu województwa”. Proponował, aby zmienić na 

„przedstawiciela samorządu”. Marszałek Przybylski zasugerował, że w tej sytuacji 

może to być także radny, którego zdanie w danej sprawie nie musi być tożsame  

z polityką władz samorządowych. Andrzej Otręba zaznaczył, że to członkowie 

Prezydium będą decydować, kogo zaprosić. Ostatecznie członkowie Prezydium 

pozostali przy poprzednim zapisie. Marcin Kowalski zaproponował zmianę w par. 14 

pkt. 6 – zwiększenie liczby przedstawicieli w zespołach z uwagi na to, że Lewiatan ma 

trzy organizacje na Dolnym Śląsku. Prośba, aby rozszerzyć liczbę osób do 5. Po 

dyskusji członkowie Prezydium oddalili ten wniosek. Andrzej Kalisz zgłosił uwagę 

do pkt 4 par. 14. Zaproponował, aby przewodniczącym zespołu mógł zostać tylko  

i wyłącznie członek WRDS WD. Swoją propozycję uzasadnił, iż nie wyobraża sobie, 

aby w 30-osobowym gremium nie znalazły się osoby, które mogłyby kierować pracą 

zespołów. Andrzej Kalisz stwierdził, iż nie widzi żadnego uzasadnienia, aby 

członkiem zespołu mógł być ktoś spoza WRDS WD. Zaproponował zapis, aby 

przewodniczącym zespołu mógł być tylko członek Rady, za wyjątkiem zespołów 

doraźnych – jak zasugerował przewodniczący Woron. Radosław Mechliński 

powiedział, iż jest to kompromisowa propozycja, która łączy wszystkie interesy  

i rozszerza możliwości WRDS WD. Sekretarz WRDS WD zwróciła uwagę, że w 

sytuacji, kiedy nie znajdzie się kandydat na przewodniczącego zespołu wśród 

członków WRDS WD, trzeba będzie dokonywać zmian w samej Radzie. Po dyskusji 

członkowie Prezydium zdecydowali jednak, że przewodniczącego zespołu powołuje 

Prezydium spośród członków WRDS WD. 

8. Dariusz Kłos zapytał o sformułowanie pkt. 3 i 4 w par. 6 związane z wynagrodzeniem 

za pracę ekspertów. Kanclerz Woron wyjaśnił, że zaproponował ten punkt, aby 

korzystając z pomocy ekspertów, mieć na uwadze, że budżet WRDS WD jest 

ograniczony. Powinno być regułą, przynajmniej w planach na bieżący rok, aby 

eksperci zapraszani na posiedzenie nie pobierali wynagrodzeń za swoją obecność. 

Zaznaczył przy tym, że wszyscy członkowie Rady Dialogu Społecznego za udział w 

pracach RDS pobierają wynagrodzenie w wysokości 3 tys. zł miesięcznie, natomiast 

członkowie wojewódzkich rad dialogu społecznego pracują społecznie i dlatego też 

zapraszani eksperci nie powinni pobierać wynagrodzenia za pracę na rzecz WRDS. 

Jednakże, jeśli członkowie Prezydium WRDS WD uznają, że rola eksperta w danym 

temacie jest newralgiczna, wtedy można podjąć decyzję o wynagrodzeniu za 

ekspertyzę. Po dyskusji członkowie Prezydium zdecydowali nie zmieniać tego zapisu 

w regulaminie.  

9. Przewodniczący Marek Woron poddał pod głosowanie Uchwałę nr 4/2016 WRDS 

WD w regulaminu WRDS WD i biura WRDS WD. Wszyscy obecni zdecydowali  

o przyjęciu uchwały.  

10. Marszałek Przybylski po tym punkcie programu przeprosił zebranych i opuścił 

posiedzenie w związku z kolejnymi zaplanowanymi wydarzeniami, w których musi 

uczestniczyć. 

11. Przewodniczący zespołu przeszedł do pkt 4 porządku – powołanie zespołów 

roboczych. Przypomniał, że ustalono, iż powstaną 4 zespoły: do spraw polityki 

regionalnej, gospodarki, przedsiębiorczości i innowacji; do spraw ochrony zdrowia i 

polityki społecznej; do spraw rozwoju dialogu społecznego, do spraw rynku pracy, 

edukacji, kształcenia ustawicznego. Otworzył dyskusję na ten temat, dodając, że 
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WRDS w obecnym kształcie ma większe kompetencje i dlatego udział w jej pracach  

i pracach zespołów roboczych wymaga większej dyscypliny i odpowiedzialności,  

a także większego przygotowania osób delegowanych do prac w zespołach. Dodał, iż 

Prezydium przyjęło założenie, że spotkania zespołów będą się odbywały dosyć często, 

a ich tematyka będzie częściowo ujęta w harmonogramie prac zaproponowane przez 

przewodniczącego zespołu. 

12. Marcin Kowalski zaproponował uściślenie i uporządkowanie nazewnictwa dot. 

Zespołu ds. ochrony zdrowia i polityki społecznej, a nie pomocy społecznej.  

13. Andrzej Otręba zaproponował, aby przyjąć uchwałę bez paragrafu 7, w którym 

Prezydium wskazuje przewodniczących zespołów. Marek Woron optował za tym, 

aby jednak wyłonić przewodniczących. Andrzej Otręba powiedział, że nie jest 

gotowy na dyskusję o sprawach personalnych. Andrzej Kalisz prosił zaś  

o rozważenie propozycji, aby na tym spotkaniu nie podejmowali decyzji  

o przewodniczących zespołów, głównie w kontekście zgłoszonej przez niego 

poprawki dotyczącej sposobu wybory przewodniczących zespołów. Prosił o czas na 

zastanowienie i zaproponował, aby członkowie Prezydium mogli w najbliższym 

czasie przesłać swoje propozycje w tej kwestii. Zaproponował też, aby to 

Przewodniczący WRDS WD wstępnie konsultował kandydatury na przewodniczących 

zespołów z wiceprzewodniczącymi WRDS WD. Zaś na następnym posiedzeniu 

Prezydium jego członkowie zatwierdziliby już tylko przewodniczących. Andrzej 

Otręba dodał, że w Radzie Dialogu Społecznego w drodze konsensusu ustalono, że 

strona rządowa nie przewodniczy żadnemu zespołowi, przewodniczą zaś tylko 

przedstawiciele strony społecznej. W przypadku WRDS WD może być taka sytuacja, 

że może nastąpić kolizja pomiędzy marszałkiem, wojewodą a tym, czym ma się 

zajmować zespół. Warto rozważyć, czy każda strona ma zgłaszać kandydatów na 

przewodniczących czy też członkowie Prezydium porozumieją się co do tego, której 

stronie przyznać jaki zespół. Przewodniczący Woron powiedział, że Rada Dialogu 

Społecznego to jednak po pierwsze polityka, a reszta później. Natomiast w regionie, 

jego zdaniem, priorytetem członków Rady jest praca merytoryczna ponad podziałami. 

Andrzej Otręba wrócił do propozycje Andrzeja Kalisza, żeby każda ze stron miała 

swojego przewodniczącego. Andrzej Otręba ponownie zaproponował, aby 

Prezydium przyjęło regulamin bez punktu 7, aby na następnym spotkaniu nie wracać 

do treści uchwały. Przewodniczący Woron przyjął propozycję, a członkowie 

Prezydium zaakceptowali treść uchwały nr 4/2016 bez pkt 7. Kanclerz Woron 

zobowiązał natomiast członków Prezydium do zgłoszenia kandydatów na 

przewodniczących zespołów i kandydatury do zespołów w ciągu tygodnia, do soboty, 

16 stycznia br.  Andrzej Otręba prosił o przedłużenie terminu. Ostatecznie 

uzgodniono, że termin zgłaszania kandydatów minie 19 stycznia br.  

14. Ustalono terminy następnego posiedzenia Prezydium WRDS WD na 20 stycznia na 

godz. 8.45., a posiedzenie Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego Województwa 

Dolnośląskiego na 29 stycznia na godz. 14.00. Głównym tematem będzie 

przedstawienie „Regionalnego planu działań na rzecz zatrudnienia na 2016 rok”. 

Andrzej Otręba dodał, że powyższy dokument był omawiany już na posiedzenie 

Wojewódzkiej Rady Zatrudnienia, która zaopiniowała ten dokument – przyjęła 

stanowisko rekomendujące. Warto byłoby zatem przesłać do członków Rady jako 

materiał na posiedzenie WRDS WD.  

15. Przewodniczący Woron zaproponował też, aby na najbliższe posiedzenie Prezydium 

WRDS WD zaprosić dyrektorów wydziałów: rozwoju regionalnego i funduszy 

europejskich, aby przedstawili roczny plan działań. Marcin Kowalski zgłosił także 

wniosek o zaproszenie dyrektora wydziału odpowiedzialnego za ochronę zdrowia.  
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Przewodniczący Marek Woron powiedział, że chciałby wrócić na posiedzeniach 

Prezydium do dobrego zwyczaju przedstawiania bieżącej sytuacji społ.-gosp. regionu 

przez wszystkich członków Prezydium. Uczestnicy posiedzenia zaakceptowali ten 

wniosek jako stały punkt posiedzeń Prezydium. 

16. Radosław Mechliński zasygnalizował dwie sprawy, które prawdopodobnie zostaną 

wniesione pod obrady WRDS WD w najbliższym czasie. Pierwsza to rysujący się 

konflikt w firmie AMAZON.com, gdzie, zdaniem Wiceprzewodniczącego, ewidentnie 

pracodawca łamie wszelkie możliwe ustawy. NSZZ „Solidarność” podejmuje obecnie 

ostatnią próbę rozwiązania tego konfliktu na drodze porozumienia. Jeśli to się nie uda, 

problem będzie wnoszony pod obrady Rady. Druga sprawa dotyczy sytuacji w 

Kopalni Surowców Skalnych w Bartnicy. Tam jest wciąż nierozwiązany problem 

przedłużenia koncesji na funkcjonowanie jednego z większych przedsiębiorstw 

wydobywczych w naszym kraju. Gmina, która jest zobligowana wydania 

uwarunkowań dotyczących dalszego przedłużenia koncesji nie jest w stanie sobie 

poradzić z tym zadaniem. Ten problem trwa od czerwca ubiegłego roku.  

17. Andrzej Kalisz dodał techniczną uwagę do funkcjonowania biura WRDS WD – 

prośbę o zamówienie wizytówek dla członków Prezydium WRDS WD. Marcin 

Kowalski zaproponował założenie ogólnej skrzynki mailowej dla członków WRDS 

WD.  

18. Marcin Kowalski zgłosił formalny wniosek o zajęcie się sprawą preferencyjnych 

kredytów dla przedsiębiorców. Samorząd Województwa otrzyma środki, które zostały 

wydane w ramach funduszu JEREMI, pieniądze, które zostały zwrócone przez 

przedsiębiorców i do dyspozycji jest kwota 450 mln PLN. Trwają przygotowania nad 

systemem wsparcia z tego funduszu. Zwrócił uwagę, że za chwilę banki mogą bardziej 

restrykcyjnie podchodzić do udzielania kredytów dla firm z uwagi na ustawę o 

podatku bankowym. Zebrani zgodzili się, aby zająć się tez tym tematem na następnym 

posiedzeniu Prezydium WRDS WD.  

19. Przewodniczący zakończył posiedzenie.  
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